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Aquesta secció és un espai que l’Ajuntament cedeix als grups municipals que formen el consistori. Són, per 

tant, els responsables del contingut que s’hi publica. Als sis grups municipals se’ls dedica el mateix espai i 

se’ls demana un text amb les mateixes característiques. Aquí es publica el que cada grup municipal ha fet 

arribar al Departament de Comunicació.

Anna Torrijos  
Regidora del Grup 
Municipal d’ERC-
AM

Maria Llarás
Regidora del Grup 
Municipal del PSC

RELLIGAR PASSAT, PRESENT I FUTUR: 
ESPAI PÚBLIC PENSAT PER A TOTHOM

Quan parlem de present, cal saber d’on 
venim. Fa pocs anys, l’espai públic del 
Masnou es caracteritzava per tenir 
un centre per als cotxes i voreres 
inaccessibles. Actualment, disposem 
d’un eix de qualitat per caminar-hi i 
compartir, des del carrer de Roger de 
Flor fins al parc de Vallmora. En el futur, 
hi ha dos espais nous que completaran 
aquesta millora: la futura plaça de vila, 
que serà un espai obert d’accés lliure 
integrat al municipi, i la transformació 
de l’N-II en una via pacificada a tocar 
del mar.

Aquesta transformació és constant i 
no acaba en quatre dies ni en quatre 
anys, sinó que és un projecte compartit, 

global i de futur. En breu veuran la 
llum intervencions pensades per tenir: 
un espai públic de qualitat, com 
l’enllumenat de la sendera marítima 
amb balises de captació fotovoltaica, 
el correcà de Vallmora, la reforma del 
carrer de Can Mandri en un passatge 
per a vianants i la reurbanització del 
carrer de Rafael Casanova; un espai 
més sostenible, com la instal·lació 
de leds al Club Deportiu Masnou i les 
plaques fotovoltaiques al Complex 
Esportiu; un espai més social i amable, 
com les millores al pont de Joan XXIII, 
el condicionament de l’aparcament 
i el jardinet davant del Cementiri, les 
millores al passatge de la Riera i la 
construcció d’una gatera.

A més, altres obres que s’iniciaran les 
properes setmanes completaran les 

millores d’aquest mandat, que acaba els 
propers mesos. Destaquen la remunta 
del Complex Esportiu, que permetrà 
tenir un gimnàs nou amb màquines 
noves, l’ampliació del Casal de la Gent 
Gran d’Ocata (Cal Ros), la urbanització 
del carrer de Xile, les millores al parc 
de Caramar i reparacions de voreres i 
calçades ja programades.

El nostre objectiu sempre és que veïns 
i veïnes del Masnou visquin cada dia 
millor i, en qualsevol intervenció, sempre 
es tenen presents les seves necessitats 
i característiques. La comunitat de 
masnovins i masnovines és la que dona 
sentit als carrers, places i equipaments, 
perquè l’espai públic acull les persones i 
convida a tenir una vila plena de vida on 
passen coses.

general d’ordenació urbana (PGOU) 
sense cap grup de l’oposició disposat 
a tirar-les endavant. L’entrada del 
PSC al Govern ho va canviar tot, van 
comprar una majoria absoluta que els 
ha permès passar el rodet aquests dos 
anys i mig, especialment en matèria 
d’urbanisme.

Tres han estat, en essència, les principals 
modificacions urbanístiques. D’una 
banda, al sector nord del Masnou, al barri 
d’Ocata, s’ha modificat el planejament 
a la zona de la Colomina, amb l’oposició 
del veïnat. En segon lloc, l’expropiació 
del pati del Casino, on s’ha optat per anar 
a judici amb l’entitat, amb un futur molt 
incert, amb grans probabilitats que acabi 
costant una quantitat inassumible per al 
pressupost municipal anual i que generi 
un fort deute en el futur.

Finalment, arribem a les modificacions 
de la part sud del poble: les cases de 
Can Targa i Can Bernades. És l’evolució 
de la modificació de Can Bernades 
(càmping) la que ens porta a demanar 
la dimissió del regidor. El febrer de 2021 
ja vam advertir que estàvem davant 
d’un pelotazo urbanístic. Era evident 
que l’interès públic, imprescindible en 
qualsevol modificació urbanística, era 
inexistent en els plans inicials del regidor.

Al darrer Ple, però, s’ha posat de manifest 
que el pelotazo que denunciàvem 
des de l’oposició era una realitat. La 
Comissió Territorial d’Urbanisme de l’Arc 
Metropolità de Barcelona (ens que revisa 
la idoneïtat de projectes urbanístics 
municipals) ha arribat a la mateixa 
conclusió. Conclou que l’operació que 
ha defensat el regidor Ricard Plana, de 

manera vehement durant dos anys, era 
una operació extremament beneficiosa 
per al promotor privat i gens per al 
Masnou. Aquesta Comissió ha fet una 
sèrie de modificacions que milloren 
força la modificació en termes d’HPO, 
però manté l’impacte ambiental i la 
densificació inassumible d’aquella zona 
segons el veïnat.

Quan un regidor d’Urbanisme acaba 
portant fins al final una modificació 
amb un fort benefici privat i aquesta 
és aturada per un ens supramunicipal, 
perd tota la credibilitat davant de la 
ciutadania i no pot continuar ni un minut 
més com a regidor.

Pots trobar-ne tota la informació a: 
www.femmasnou.cat/urbanisme

S’haurà celebrat el primer sopar de 
dones del Masnou, organitzat pel 
PSC, amb l’assistència de vint dones 
compromeses amb el feminisme i amb 
el municipi.

El 8 de març del 1857, a la ciutat de Nova 
York, milers de dones procedents del 
sector tèxtil van sortir als carrers amb el 
lema “Pa i roses” per protestar sobre les 
pèssimes condicions laborals i erradicar 
el treball infantil.

“Pa i roses”, repeteixo. Cent seixanta-sis 
anys després encara podríem emprar el 
mateix lema. 

La bretxa salarial segueix present a les 
nostres nòmines, l’opinió pública vers 
la nostra vida privada continua incidint 
i la pressió sobre la nostra imatge no ha 
desaparegut. Tot això tenint en compte 

que l’esforç que hem de fer les dones 
per accedir a llocs de treball és superior 
i la conciliació entre la vida personal i 
professional és un miratge.

Un exemple d’aquesta desigualtat que 
vull posar sobre la taula és la violència 
política. És un fet demostrat que més del 
65 % de dones que ens hi dediquem o 
que s’hi han dedicat en algun moment 
de la vida hem patit comentaris i altres 
manifestacions masclistes.

I d’això n’hauríem de parlar i, sobretot, 
assenyalar-ne els responsables.

Sense igualtat, sense compromís i 
sense respecte, és clar que els nostres 
infants seguiran vivint la desigualtat 
que ens acompanya a dia d’avui. Una 
societat avançada, lliure i moderna ha 
d’estar fonamentada en la igualtat de 

les persones. Totes les persones, amb 
independència del seu gènere, les seves 
capacitats o la seva procedència, han de 
tenir les mateixes oportunitats.

Com a societat, cal que totes i tots 
aspirem a poder dir-nos feministes. S’ha 
d’educar en el feminisme i en la igualtat 
a tothom per igual, sense diferenciar 
ni excloure gèneres. Aquesta lluita 
només s’aconseguirà si és compartida i 
universal.

Per a totes les matinadores, cuidadores, 
mares, solteres, científiques, 
restauradores, mestres, sanitàries, 
esportistes, tecnòlogues. Dones.

Per a totes les valentes, decidides, 
lluitadores, talentoses, somiadores, 
originals. Dones.

TRIBUNA POLÍTICA

EL REGIDOR D’URBANISME  
HA DE DIMITIR

El Govern municipal, inicialment 
format només per ERC, tenia en cartera 
diverses modificacions parcials del Pla 

Grup Municipal 
de Fem Masnou

LES NENES JA NO VOLEN SER 
PRINCESES, ARA VOLEN SER 
ALCALDESSES

Quan estiguis llegint aquest article, un 8 
de març més haurà passat. 

Un any més, les dones d’arreu del món 
haurem sortit al carrer per reivindicar el 
Dia de la Dona Treballadora.
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videos pagados con los impuestos de 
todos, enseñando un Masnou bucólico 
que se ha ido transformando a lo largo 
de los años gracias a sus políticas (no al 
dinero del contribuyente, no, gracias a 
ellos), y lo seguirá haciendo, siempre que 
se les vote, claro. Ellos son conocedores 
que la memoria es corta, y creen que ya 
no nos acordamos de todo el daño que 
han hecho y que sólo intentan reparar 
bien cuando se acercan elecciones bien 
cuando ya no les queda otro remedio.

Pues bien, es hora de hacer memoria. De 
recordar como ERC permitió la llegada 
masiva de menas a Masnou, tildando a 
todo aquel que cuestionara esa decisión 
como racista. Y cómo actuó: en vez 
de defender a sus vecinos, contrató 
abogados para pedir penas de cárcel a 

alguno de ellos por protestar ante la falta 
de seguridad. El centro, o lo que quedó 
de él, ya lo desmantelaron, pero el daño 
ya estaba hecho.

O de cómo han gestionado el cierre de 
la estación de Ocata y el servicio de bus 
para conectar a los usuarios de dicha 
estación con la de Masnou. Durante 
un año han estado maltratando a los 
usuarios con un servicio impuntual 
y deficiente, pensando que las obras 
acabarían en plazo (pobres ilusos), 
pero ahora que han visto que la obra 
no avanzaba y llegaban elecciones, 
entonces sí, todos corriendo a mejorar el 
servicio, no sea que pueda tener impacto 
en los resultados. ¿Por qué no gestionar 
un servicio correcto desde el inicio tal y 
como les reclamamos todos los grupos 

de la oposición? Porque las elecciones 

quedaban lejos.

Por no hablar de cómo miraron para 

otro lado cuando la Generalidad decidió 

cerrar las urgencias médicas en Masnou. 

Ni un miserable recurso presentaron. Ni 

un miserable acto de protesta callejera/

ciudadana (¿dónde está aquella ERC 

que enarbolaba la bandera de la 

desobediencia de aquellas decisiones 

que consideraba injustas?).

Si a ERC y el PSC les sale gratis todo ello, 

es decir, si los ciudadanos no les exigen 

responsabilidades o les castigan en las 

urnas, en cualquier momento lo volverán 

a hacer. No tengamos ninguna duda.  

Romà López
Portaveu del Grup 
Municipal de 
JxCAT-Units

prestat l’hem fet amb rigor i ànim 
constructiu. Per aquest motiu, aprofitem 
per manifestar que els regidors del 
grup municipal ens desmarquem 
personalment dels desencerts publicats 
en el full informatiu de Junts pel Masnou.

No hem estat callats en cap moment, 
però quan ha calgut ens hem 
posicionat al costat del Govern per 
enriquir les seves propostes, tal com 
va passar amb el pla de reactivació 
postpandèmia, les urgències de 24 hores 
o la gestió futura de la municipalització 
de l’aigua. Ara bé, ens han trobat de 
front des del primer dia davant la 
cultura urbanística del pelotazo, que, 
traient pit per l’augment d’habitatges de 
protecció oficial, amagava realment una 
especulació immobiliària.

És el cas de Can Bernades, on es 
duplicaven els metres quadrats 
construïts i es preveia un milió d’euros 
per indemnitzar el cessament de 
l’activitat del càmping (quan no en 
tenia). Era fàcil pensar que hi havia 
un clar interès privat i vam actuar 
en conseqüència, oposant-nos-hi per 
totes les vies possibles. El resultat d’això 
ha estat que la Comissió Territorial 
d’Urbanisme sí que ens deu haver 
escoltat, quan ha deixat clar que 
s’havia de millorar l’interès públic, 
obligant a tramitar una proposta 
diferent (s’elimina la indemnització 
milionària i obliga que la meitat del 
sostre sigui d’HPO). No cal dir que 
aquesta proposta, tot i que no és la que 
portaríem nosaltres, s’ajusta més als 
interessos públics del municipi. Però 

ningú no ens pot assegurar que els 59 

HPO siguin de lloguer, tal com hem vist 

a la plaça de l’U d’Octubre, on són de 

compra.

Més tard o més d’hora tot s’acaba, i 

el projecte municipalista Units pel 

Masnou que vàrem iniciar el 2019 

arriba a la seva fi. Agraïm a tot l’equip 

que hi va treballar, un grup de gent 

lliure, sense prejudicis ideològics i 

compromès, per sobre de tot, amb el 

Masnou, i esperem haver correspost 

a la confiança de les 1.473 persones 

que ens van votar. A partir d’ara, ens 

veurem fent poble i gaudint de la vida 

masnovina.

Frans Avilés
Portaveu del Grup 
Municipal de Cs

TRIBUNA POLÍTICA

TASCA OPOSITORA CONSTRUCTIVA

Arribem al tram final d’aquest mandat 
havent desenvolupat una tasca de 
control i fiscalització del Govern 
municipal. I hàgim tingut més o 
menys encerts, el nostre servei públic 

¡NI OLVIDO NI PERDÓN!

Las elecciones están cerca, muy cerca, 
y el Gobierno de ERC y el PSC ya están 
haciendo sus campañas con bonitos 


